



Protokoll ordinarie styrelsemöte

Protokolls-ID: 2024-03

Tid: 2024-04-01 18.00-20.00

Plats: Teams

Deltagare:

Namn	Signatur	Roll	Närvarande	Frånvarande
Tobias Hansson	TH	Kårchef	x	
Anders Larsson	AL	Vice kårchef		x
Patric Lanhed	PL	Kassör	x	
Mikael Larson	ML	Sekreterare	x	
Emil Falk	EF	Ledamot		x
Jonas Hallström	JH	Ledamot		x
Maria Juul	MJ	Ledamot	x	
Eddie Ohlsson	EO	Ledamot		x
Christian Ternblad	CT	Ledamot	x	
Johan Andersson	JA	Suppleant		x
Hampus Ralfnert	HR	Suppleant		x

1. Mötets öppnande

1.1. Tobias Hansson öppnade mötet.

2. Frågan om mötet är stadgeenligt kallat

2.1. Mötet är stadgeenligt kallat.

3. Utsedda att justera protokollet

3.1. CT och PL utses till att justera protokollet.

4. Godkännande av föreslagen dagordning

Dagordningen godkändes.

5. Ekonomi och budgetuppföljning

5.1. Genomgång av resultat, budget och estimat, PL

5.1.1. Allmänt

PL har ett inbokat möte onsdag 3 april med Amanda på Ludvig för att etablera en "nystart".

Ändring i rutin: fakturor ska fr o m nu skickas till PL för slutlig hantering, alltså inte direkt till Amanda.

PL har genomfört viss "städning".

5.1.2. Status ekonomi

Följer plan/budget.

5.2. Översyn av kontoplan

Vi behöver arbeta vidare med kommentarerna till kontona, beräknas vara klart tills nästa möte, TH.



6. Uppföljning föregående möten
 - 6.1. [Kårstämma 2024](#)
 - 6.2. [Arbetsmöte](#)
7. Avtal
 - 7.1. Fortifikationsverket Revingehed
Avtalsprocessen påbörjad.
 - 7.2. MFFC SSK
Nytt avtal kommer att upprättas av SSK.
8. Gemensamma styrelseärenden
 - 8.1. MFFC Årsmöte
Anders Bjeremo representerar oss på mötet.
 - 8.2. Riksstämman
TH och MJ representerar oss på stämman och förbereder med stöd av övriga i styrelsen punkter att adressera i samband med stämman.
9. Kansli/Post
 - 9.1. Administreras tills vidare av TH.
10. Medlemshantering och -frågor
 - 10.1. Medlemspremieringar
Inget att hantera.
 - 10.2. Medlemsregistrering
arcMember öppnat för introduktion i lokala föreningar, inte produktionsstätt.
MJ och TH kommer att ta upp behovet av kopplingen till IdrottOnline i samband med stämman.
MJ har framfört synpunkter på Riks hantering av kursansökningar.
11. Myndighetskontakter
 - 11.1. Fortifikationsverket
Inget nytt att rapportera.
 - 11.2. Friv
Behovsanalys ska upprättas (Kim).
 - 11.3. Länsstyrelsen
MJ har varit i kontakt med LSN och fått info om bl a vad gäller tankkort.



- 11.4. Beredskapsveckan
Behandla förfrågan från Stefan Jönsson, samordnare för civilt försvar, angående samverkan under Beredskapsveckan vecka 39. TH följer upp.

12. Gemensam utrustning och materiel
 - 12.1. Besiktning BMW:n
Tid för besiktning ska bokas.

 - 12.2. FMCK Malmö-dekaler
Behov uppkommit. Styrelsen rekommenderar inköp för tilldelning till medlemmar, efter motiverat behov. CT utreder.

13. Gemensam kommunikation/hemsida
 - 13.1. CMR, information uppdaterad, MJ.

14. Ordonnans
 - 14.1. *Erikssons* avrostning genomförd på långfredagen för ordonnanser och CMR.

 - 14.2. CMR
Samverkan vidareutvecklas med Helsingborgskåren, möte torsdag 4 april, MJ.

 - 14.3. Rekrytering
 - 14.3.1. HV
Intresseanmälningar fortsätter att komma in.

 - 14.3.2. CMR
Se föregående punkt.

 - 14.4. Robothallen, drift och underhåll
Tälten återlämnade till Försvarsmakten.

15. Enduro och Revinge
 - 15.1. Träning
Hittills stort deltagande, med stort antal gäster.

 - 15.2. Träningsläger
Värläger i Franz Lofquists regi lördag 9 mars genomfört med stort deltagande.

 - 15.3. Tävling
 - 15.3.1. Tävlingsorganisation
-

 - 15.3.2. KM
Fem deltävlingar inplanerade, KM2 körs lördag 13 april.



15.3.3. Sydendurocupen

Cupens sex deltävlingar inplanerade med vår deltävling i augusti, [se information om cupen på vår hemsida](#).

15.4. Drift och underhåll

15.4.1. Utrustning

-

15.4.2. Träningsområdet

-

16. Touringverksamhet

Flera möten har skett under vintern och plan för ett par turer under året finns. Först ut är "Kanonrundan" som kommer att gå till beredskapsmuséet. Information med anmälningsformulär upplagt på hemsidan.

17. Övriga frågor

Sommaravslutning: planeras i första hand på Revingehed lördagen 15 juni.

18. Nästa möte

18.1. Datum: måndag 29 april 2024

18.2. Klockan: 18:00-20:00

18.3. Plats: Teams

19. Mötets avslutande

Ordföranden avslutade mötet.

Protokollet skrivet av Mikael Larson

Protokollet justeras av:

Christian Ternblad

Patric Lanneo